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VERGADERING VAN  

PROVINCIALE STATEN VAN NOORD-BRABANT  

OP VRIJDAG 25 JUNI 2010 
 

Voorzitter: prof. dr. W.B.H.J. van de Donk 
 
Griffier: mw. drs. E.M.W.J. Wöltgens 
 
Volgens de presentielijst zijn 40 leden aanwezig, te weten: 
Zeegers, Dörr, ing. Van Lopik, Schouten, Erarslan, Arkes, mw. Kamphorst, mw. Van Boxtel, drs. Van Vugt, 
mw. Lavrijssen, mw. drs. Lamers, mw. drs. Slegers, mw. Hosseini-Ghreani, mw. Arts, mw. drs. Prins-Afman, 
Van der Burgt, Wagemakers, Van Schoonhoven, mw. ing. Aarts-van de Loo, Verrijt, mw. mr. Geeraedts, 
Stalknecht, mw. Jetten, Martens, mw. Kerkhof-Mos, Ten Harmsen van der Beek, Van der Doelen, drs. 
Coonen, Verhoeven, mw. dr. Verstappen, mw. mr. Tsoutsanis-van der Koogh, Heijmans, mw. Gounou, mw. 
Lestrade-Brouwer, Van de Ven, ing. Vreugdenhil, mw. Van Breda, Erciyas, Mulders, mw. Andreas-de Jong. 

Afwezig zijn 15 leden: Göring, drs. Hoogeveen, drs. Kielenstijn, mw. Moonen-Gerrits, mw. drs. ing. Paulides-
Ruitenberg, Smolders, Van der Staak, drs. Thuis, mw. mr. Verschuuren, drs. Voeten, Van Vught, mw. 
Wijnands, Wolters, Van Zeeland en mw. Zwijnenburg-van der Vliet. 

De voorzitter opent om 09.30 vergadering en 
verzoekt allen te gaan staan. 

De voorzitter: Dames en heren. Ik heet u allen van 
harte welkom in deze bijzondere vergadering van 
de Brabantse Staten en in het bijzonder heet ik van 
harte welkom onze gedeputeerde Cora van 
Nieuwenhuizen en haar familie. Cora neemt 
vandaag afscheid omdat zij intussen beëdigd is als 
lid van de Tweede Kamer der Staten-Generaal als 
een van de weinige Brabantse Kamerleden. Het 
zal er dus op aankomen! Daarnaast heet ik 
bijzonder hartelijk welkom de heer Yves de Boer 
en zijn partner. Als de besluitvorming daartoe 
aanleiding geeft, kan de heer De Boer zo dadelijk 
worden beëdigd als uw nieuwe gedeputeerde. 
Uiteraard staan wij allereerst stil bij het afscheid 
van mevrouw Van Nieuwenhuizen. Daarna zullen 
wij als agendapunt III de benoeming van een 
nieuw lid van Gedeputeerde Staten agenderen. 

Zijn er opmerkingen over de agenda? Als dat niet 
zo is, stel ik voor om de agenda vast te stellen. 

Aldus wordt besloten. 

De voorzitter: Ik wil graag zelf als eerste het woord 
nemen om mevrouw Van Nieuwenhuizen toe te 
spreken. Daarvoor begeef ik mij even naar een 
andere plaats, want, beste Cora, dan kan ik je even 
aankijken en dat is vanaf de voorzitterstoel wat 
lastig. 
Wij nemen vandaag afscheid van een bijzondere 
gedeputeerde. Ik weet niet Cora of je de meditaties 
van Marcus Aurelius kent. Hij reflecteert daarin 
elke ochtend in een dagboekje op de kunst van het 
besturen. Als je het nog niet kent, is het ook voor 
een Tweede Kamerlid nuttig om daarvan eens 
kennis te nemen. Toen ik van de week daarin weer 
eens zat te lezen, viel mij op hoe treffend hij 
eigenlijk jou typeerde. Hij heeft het over 
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bestuurders die altijd een goede balans moeten 
weten te bewaken tussen enerzijds de noodzaak 
van het proces dat leidt tot besluiten en tot 
maatschappelijke resultaten en anderzijds het 
persoonlijke succes dat daarvan het gevolg is. Ik 
vind dat wij in jou een gedeputeerde verliezen die 
deze balans buitengewoon scherp en professioneel 
bewaakte. Zowel in mijn rol als informateur en 
formateur van het college en later in het mooie 
ambt dat ik hier mag vervullen heb ik mogen 
ervaren dat jij een bestuurder bent en ook een 
persoon die de resultaten van het werk dat wij hier 
mogen doen altijd vooral scherp in het oog hield. 
Maar juist daarom had jij, anders dan misschien 
Marcus Aurelius suggereerde, oog voor het proces 
dat daartoe moest leiden. Als je controversiële 
projecten moet realiseren – en dat zijn investe-
ringen in de uitbreiding van bijvoorbeeld het 
wegennet waarvoor jij je bijzonder sterk hebt 
gemaakt – stuit je niet bij voorbaat op 
maatschappelijk applaus. Er zijn altijd belangen-
tegenstellingen en die kunnen scherp zijn. Het 
hoort bij het vak van bestuurder om die 
belangentegenstellingen te onderkennen, daar 
recht aan te doen, die op een zorgvuldige manier 
mee te nemen in de besluitvorming maar 
tegelijkertijd wel met het oog op de resultaten die 
uiteindelijk moeten worden geboekt. 
Cora, jij was een bestuurder die de resultaten 
scherp in het oog hield. Dat is ook precies de reden 
waarom je op zoveel resultaten kunt terugkijken. 
O.a. aan de ontwikkelingen van Brabant – en dan 
heb ik het zowel over de mobiliteit over de weg als 
over mobiliteit op andere manieren, bijvoorbeeld 
in het openbaar vervoer – met je zorg voor de 
kwaliteit en een goede toekomstige strategie voor 
de kwaliteit van ons Brabantse openbaar vervoer 
heb jij een beslissende bijdrage geleverd. 
Mijn rol brengt met zich dat wij op een paar 
manieren en op een paar momenten al afscheid 
van elkaar hebben kunnen nemen. Ik zal het 
vandaag dus niet zo lang maken en ook aan 
anderen die graag wat tegen jou willen zeggen, het 
woord geven. Ik wil namens de Staten als 
voorzitter nog wel graag het volgende tegen je 
zeggen. Wij wensen je buitengewoon veel succes 
en creativiteit toe in je nieuwe rol. Ik denk dat wij 

leven in een tijd waarin lid zijn van de Tweede 
Kamer der Staten-Generaal niet zo'n gemakkelijke 
opgave is. Het politieke bestuur staat dezer dagen 
niet altijd in een positief daglicht. Jij hebt de 
verantwoordelijkheid om ervoor te zorgen dat dit 
goed komt. Dat kan alleen maar door te laten zien 
dat het openbaar bestuur voor de burgers van dit 
land resultaten levert. Over de vraag welke 
resultaten daarbij belangrijk zijn, hebben wij 
meningsverschillen. Daarom hebben wij een 
democratie. Ik ben ervan overtuigd dat jij, net 
zoals je dat hier in Brabant hebt gedaan, de 
resultaten vooropstelt en het algemeen belang van 
Nederland als Kamerlid mee zult dienen en wij 
hopen in het bijzonder dat je dan ook nog een 
Brabants Kamerlid wilt zijn, zeker nu het er niet 
zoveel zijn. Ik ben ervan overtuigd dat iemand 
zoals jij die de dossiers in Brabant zo goed kent en 
ook het belang onderschrijft van de projecten die 
wij nog willen ondernemen en die je zelf mee 
ontwikkeld hebt, daaraan in het Haagse werk ook 
je aandacht wilt geven. Gelukkig heb je van de 
week al aan een grote kring van Brabantse fans je 
emailadres en je nieuwe mobiele nummers 
doorgegeven, en dat zal niet toevallig zijn, gezien 
het grote aantal voorkeurstemmen dat je hebt 
gekregen. Wij zullen je blijven vinden. Maar nu 
past een groot woord van dank. Ik heb nog twee 
cadeautjes voor je en die wil ik je nu graag 
overhandigen. 

(Applaus). 

De voorzitter: Dames en heren. Ik zou nu graag het 
woord geven aan mevrouw Mieke Geeraedts, 
tweede plaatsvervangend voorzitter van de Staten 
en fractievoorzitter van de VVD, die graag het 
woord tot Cora wil richten. 

Mevrouw Geeraedts (VVD): Lieve Cora. Het is heel 
bijzonder om als zoveelste vice-voorzitter van de 
Staten en tevens als fractievoorzitter van de VVD 
de voormalige fractievoorzitter van de VVD, 
tevens voormalig gedeputeerde en thans naar het 
zich laat aanzien flitsend Kamerlid te mogen 
toespreken bij haar afscheid hier. 
Cora, ik heb mij een beetje laten inspireren door 
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Obama die tijdens zijn campagne voortdurend 
heeft geroepen: change, change and change. Dat 
hebben wij jou niet horen zeggen, maar je doet het 
wel. En je hebt daarbij steeds het nodige lef 
getoond. Want nog geen jaar Statenlid of je werd 
fractievoorzitter om vervolgens na drie jaar te 
kiezen voor het pluche van het gedeputeerdeschap. 
Op dat pluche zat je kennelijk ook niet rustig, want 
na drie jaar wordt dat alweer verruild voor de 
blauwe leren fauteuil in de Tweede Kamer! En 
Cora, ook privé heb je geen blijk gegeven 
vastgeroest te zijn: eerst een nieuwe man en 
daarna een nieuwe look. Voor de commissaris van 
de Koningin was dat onlangs aanleiding om zich 
op te werpen als uitgever van een nieuwe glossy 
"Cora" geheten. 
Als fractievoorzitter hield je je maidenspeech op 7 
november 2003. In die vergadering werd de 
begroting 2004 besproken en het dualisme was net 
ingevoerd. Je sprak toen de gedenkwaardige 
woorden, ik citeer: "Als Staten zijn wij de trotse 
ouders van deze meer of minder gewenste baby en 
net als kersverse ouders maken wij ons vreselijk 
druk over de dagelijkse verzorging. Wij zijn nog 
onzeker. Doen wij het allemaal wel goed? Maar 
wij hebben wel gezorgd voor professionele en goed 
geoutilleerde kinderopvang: de griffie. Maar 
uiteindelijk is het net als bij een echt kind, de liefde 
ervoor is het belangrijkste. Onze oproep aan de 
andere partijen is dan ook: dualisme, je moet 
ervan houden." 
En Cora, dat is gelukt, want inmiddels hebben wij 
in deze Staten het dualisme omarmd; wellicht niet 
altijd tot blijdschap van GS, maar oké dat went 
vanzelf wel. Overigens is het wel toevallig dat wij 
daar vanochtend in de commissie BM een 
discussie hebben gehad en toen bleek dat sommige 
fracties daarover een iets andere opvatting hebben. 
Maar goed, dat laat ik nu maar verder buiten 
beschouwing. 
Cora, ook over begrotingen had je als 
fractievoorzitter zo je eigen opvattingen. Want bij 
de behandeling van de begroting 2005 zei je, ik 
citeer nog een keertje: "Een begroting is net een 
sprookje. Voor alle problemen is er een oplossing 
en op het einde loopt het goed – zeg maar sluitend 
– af. In dit geval kan je denken aan een sprookje 

met als commissaris Sneeuwwitje en de zeven laat 
ik maar gedeputeerden zeggen. En om het 
sprookje werkelijkheid te laten worden, moet er 
keihard gewerkt worden. Hé ho, hé ho, je krijgt 
het niet cadeau." Ja, leken de begrotingen in die 
tijd nog sprookjesachtig, dat zijn zij nu toch echt 
niet meer. Dat hebben wij ook vanochtend weer 
gehoord. 
Na drie jaar fractievoorzitterschap koos je voor het 
gedeputeerdeschap. Ik ga niet al je wapenfeiten 
opsommen want die zijn inmiddels wel 
genoegzaam bekend en dan ben ik waarschijnlijk 
morgen nog bezig. Dat zal ik jullie niet aandoen. 
Maar een paar wil ik toch even memoreren. Het is 
je gelukt om voor Brabant €250 mln. binnen te 
halen voor de ruit om Eindhoven. Zoals je het ook 
zelf noemt: de grootste rijksbijdrage voor een 
wegenproject aller tijden. Hoe het je gelukt is om 
Eurlings zover te krijgen, zal wel altijd een raadsel 
blijven, maar het is een geweldig resultaat. 
Ook op het terrein van de handhaving heb je je 
vrouwtje gestaan. Hoewel de Staten in de vorige 
vergadering de motie van de VVD en D66 om op 
handhaving niet te bezuinigen hebben verworpen 
(je vraagt je af hoe dat mogelijk is gezien de 
discussies die wij in deze Staten hebben gevoerd 
over bijvoorbeeld het illegaal kappen van bomen 
in het buitengebied, over al die luchtwassers die 
nooit in werking zijn en dergelijke) hebben GS 
gelukkig gemeend, en dat is toch een opmerkelijk 
feit, in de voorjaarsnota een miljoen euro extra te 
moeten uittrekken om het door jou in zuidoost 
Brabant opgezette project Samen sterk in het 
buitengebied ook in andere delen van Brabant te 
starten. In dit GS-voorstel herkennen wij jouw 
doortastendheid. Hopelijk zullen de Staten dat 
voorstel nu wel steunen! 
Cora, je vertrekt nu naar de Tweede Kamer. Je 
bent met méér dan 4000 voorkeurstemmen in de 
Kamer gekozen. Dat kunnen lang niet alle 
nieuwgekozen Kamerleden je nazeggen. Ik heb 
ook begrepen dat het de Tweede Kamerfractie van 
de VVD niet is ontgaan wat je hier op het gebied 
van infra en mobiliteit voor elkaar hebt gekregen 
en dat je daarom ook in Den Haag woordvoerder 
op deze portefeuille bent geworden. Gefeliciteerd 
daarmee! 
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Cora, ik kan natuurlijk nog een tijdje doorgaan 
maar ik zie de commissaris alweer kijken dat de 
tijd toch beperkt is en lief kijken naar hem helpt 
niet meer, geloof ik. Dus kom ik tot een afronding. 
Wij betreuren het zeer dat je vertrekt, maar wij 
zijn ervan overtuigd dat men in Den Haag doordat 
jij daar nu bent eindelijk eens zal weten waar 
Brabant ligt en dat men daar echt niet meer 
omheen kan. Wij zullen ongetwijfeld nog veel van 
je horen. Wij wensen je alle succes toe in je nieuwe 
functie. Je mag dan zoals de commissaris het net 
zei niet altijd het applaus van de maatschappelijke 
partners hebben gekregen vanwege de toch 
controversiële projecten, maar ik denk dat deze 
Staten heel graag voor jou applaudisseren. 

(Applaus). 

De voorzitter: Dank u wel, mevrouw Geeraedts. 
Het laatste woord in deze Staten bij dit 
agendapunt is uiteraard voor Cora zelf. 

Mevrouw Van Nieuwenhuizen (GS;VVD): Dank u 
wel, voorzitter. Het is voor het laatst dat ik dat zo 
tegen u mag zeggen en het is voor het laatst dat ik 
deze zaal mag inkijken die mij zo vertrouwd en zo 
dierbaar is. Ik heb hier toch ruim zeven jaar 
rondgelopen. Het werd al gememoreerd. Eerst als 
Statenlid. Mijn maidenspeech was meteen bij de 
begroting. Dat was heftig. Ik ben heel snel 
fractievoorzitter geworden. Ik bewaar heel 
dierbare herinneringen ook aan de periode als 
Statenlid. Ik zie Marusjka en Aloysia daar zitten. 
Wij hebben destijds meegemaakt dat de vrouwen 
de macht overnamen in het presidium. Daarover 
hebben wij met z'n allen veel plezier gehad. Er 
werd al even gerefereerd aan het dualisme. Wij 
hebben daarmee in het begin erg geworsteld, maar 
hebben onze weg daarin gevonden. Net werd even 
gezegd dat dit door GS misschien niet altijd 
gedeeld werd. Als lid van GS kan ik zeggen dat het 
daar ook prima functioneert en GS daarmee goed 
op weg zijn. 
Het is gek om afscheid te nemen terwijl je 
tegelijkertijd wel politiek doorgaat. Het is een heel 
andere wereld in het Haagse. Ik heb er wel eens 
met Ruud over gesproken om een beetje 

voorbereid te zijn. Nou Ruud, het is een 
ongelooflijk bureaucratische toestand. Daar zijn 
wij hier heilig bij, dus koester dat vooral. Ik zal mij 
uiteraard ook zeer blijven inzetten voor de 
Brabantse belangen. 
Mijn drie zonen zitten hier achter mij. Er wordt 
vaak gevraagd hoe het is om een werkende moeder 
te hebben. Die van mij hadden het daar redelijk 
makkelijk mee, want die vonden namelijk dat ik 
helemaal niet werkte. Die zeiden – en ik gebruik 
maar even een parlementaire uitdrukking – mijn 
moeder die praat vooral en die leest, maar dat kun 
je toch eigenlijk geen werken noemen. Eigenlijk 
hebben zij daar gelijk is. Ik heb het zelf ook nooit 
als werken gezien. Of je nu aan die kant van de 
tafel zit of als bestuurder aan de andere kant, ik 
denk dat politiek geen werk is, het is een uit de 
hand gelopen hobby, een soort levenswijze. Ik 
denk dat je niet meer anders kunt. Iemand die 
politiek actief is, leest de krant op een andere 
manier, zit op een andere manier op 
verjaardagsfeestjes en kijkt op een andere manier 
tv. Volgens mij is het  een manier van leven die ik 
met jullie allemaal deel. Ik wil jullie allemaal 
ontzettend bedanken voor de fijne collegiale 
samenwerking dwars door alle partijen heen. Nico, 
ik weet nog goed dat ik als fractievoorzitter 
namens mijn fractie voor een SP-motie mocht 
stemmen en dat jij toen zei: "Ik zou bijna per 
ongeluk tegen mijn eigen motie gaan stemmen" 
want dat was voor het eerst dat de VVD voor een 
SP-motie stemde. Het is heel goed dat wij in deze 
Staten constructief opereren, inhoudgedreven, 
geen partijpolitieke spelletjes, niet spelen op de 
man en ik hoop dat jullie dat kunnen voortzetten. 
Het is ontzettend belangrijk dat het belang van 
Brabant voorop blijft staan, want dat is uiteindelijk 
waarvoor wij het allemaal doen. Wij willen als het 
even kan Brabant mooier achterlaten dan het nu 
is. 
Ik wil nog een groep extra bedanken, namelijk de 
griffie. Ik heb mij tot de Staten gericht en tot GS, 
maar de griffie is het mooie schakelblok 
daartussen. Ik wil de griffie echt de complimenten 
maken: zij is echt neutraal, zoals een griffie 
behoort te zijn. Ik zou de griffie hier wel durven 
omschrijven als, en vergeef mij mijn voorkeur voor 
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het voetbal, de libero die zowel een linker- als een 
rechterbeen heeft. Voor degenen die niet zo in het 
voetbal onderlegd zijn, het komt zelden voor dat 
een voetballer tweebenig is, maar deze griffie is wel 
tweebenig. Zij gaat met haar ondersteuning zowel 
volop over links als over rechts. Ik wil graag mijn 
complimenten overbrengen aan de griffie en aan 
alle medewerkers. Ik wens hun veel succes en 
sterkte toe met de Staten en met GS. Het is niet 
altijd even eenvoudig om daar tussenin te zitten. 
Ik wil graag mijn opvolger Yves ontzettend veel 
succes toewensen. Het is een leuk college, het zijn 
leuke Staten en je hebt de mooiste portefeuille die 
je je kunt wensen. Heel veel succes ermee. 

(Applaus). 

De voorzitter: Mevrouw Van Nieuwenhuizen, blijft 
u rustig nog even zitten tot het punt waarop u wat 
voorbarig vooruitliep zijn voltooiing nadert. Dank 
u wel, veel succes nogmaals. Ik zag dat een van uw 
zonen de behoefte had om bij interruptie wat toe 
te voegen, maar het Reglement van Orde, heren, 
voorziet daar helaas niet in. 

Benoeming nieuw lid van Gedeputeerde 
Staten 
 
De voorzitter: Dames en heren, ik heb begrepen dat 
de fractievoorzitter van de VVD een kandidaat wil 
voordragen. Ik geef haar daartoe graag de 
gelegenheid. 
Het woord is aan mevrouw Geeraedts. 

Mevrouw Geeraedts (VVD): Voorzitter! Voor de 
opvolging van Cora hebben wij een sollicitatie-
procedure gestart. Wij vonden dat heel 
democratisch. Die sollicitatieprocedure heeft een 
ongelooflijk groot aantal gekwalificeerde kandi-
daten opgeleverd. Het was voor ons dan ook een 
heel plezierige ervaring om te kunnen constateren 
dat er kennelijk toch grote belangstelling bestaat 
voor de provincie en met name voor de functie van 
gedeputeerde; kennelijk toch een boeiende functie. 
Gezien de korte tijd die nog resteert voor de 
volgende Statenverkiezingen hebben wij met name 
gezocht naar een kandidaat die én voldoende 

bestuurlijk en politiek is geschoold én die ervaring 
heeft met de portefeuille mobiliteit, infrastructuur 
en handhaving, zodat slechts een korte inwerk-
periode nodig is. 
Mijnheer de voorzitter, wij zijn van mening dat wij 
die kandidaat hebben gevonden in de persoon van 
Yves de Boer, voor velen in dit huis geen 
onbekende vanwege zijn 12-jarig wethouderschap 
in de gemeente Oosterhout. Het is dan ook met 
groot genoegen dat ik namens de fractie aan uw 
Staten voorstel om Yves de Boer te benoemen tot 
gedeputeerde van de provincie Noord-Brabant. 

De voorzitter: Zijn er die op dit moment fracties die 
een andere kandidaat willen voorstellen? 
Ik kijk rond en stel vast dat dit niet het geval is. 
Ik zou het een goed idee vinden de heer De Boer 
te vragen naar voren te komen en hem de 
gelegenheid te geven zich aan u voor te stellen. 

De heer De Boer: Voorzitter! Dank u wel dat u mij 
de gelegenheid geeft om u, uw college en de 
Statenleden even kort toe te spreken. Cora was 
voortvarend. Ik denk dat in dit huis voortvarend-
heid een kenmerk is, want vanmorgen stond op de 
site van de provincie al ruimschoots vermeld dat ik 
al gedeputeerde zou zijn. Dat moment ligt hopelijk 
niet ver meer van dit moment af. Als 
voortvarendheid kenmerkend is voor de provincie 
en de ambtelijke medewerkers, betekent dit dat ik 
mij hier prettig zal voelen. 
Ik wil mijn erkentelijkheid uitspreken aan de 
fractie van de VVD voor het vertrouwen dat zij 
mij hebben geschonken door mij voor te dragen 
voor deze functie. Ik zou die functie zo meteen 
met erg veel ambitie en plezier willen aanvaarden. 
Ik denk dat Cora het schip op koers heeft gelegd 
waar het haar portefeuille betreft en het is aan mij 
om in ieder geval de komende periode dat schip op 
koers te houden, wellicht met wat accent-
verschuivingen wat dat is de politieke realiteit. In 
ieder geval is het voor mij een uitdaging om voor 
onze mooie provincie Noord-Brabant die porte-
feuille een stuk verder te brengen. 
Voorzitter. Tot zover. Ik reken op een collegiaal 
bestuur en op collegiale verhoudingen binnen deze 
Staten, met de kritische kanttekeningen die in het 
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openbaar bestuur thuishoren. Dank u wel. 

De voorzitter: Dank u wel, mijnheer De Boer. Ik 
reken erop dat de kamerbewaarder u even de 
gelegenheid geeft om op een daartoe passende plek 
de nu aanstaande besluitvorming gade te slaan. 
Dames en heren, kunnen wij bij acclamatie 
instemmen met deze voordracht of zijn er 
stemverklaringen of een hoofdelijke stemming 
nodig? 

(Aapplaus). 

De voorzitter: Uit het applaus meen ik te mogen 
opmaken dat deze voordracht door de Staten is 
aanvaard. Dat betekent dat wij kunnen overgaan 
tot de beëdiging van onze nieuwe gedeputeerde 
Yves de Boer. Ik vraag hem daartoe naar voren te 
voren te komen. 
Ik verzoek u allen te gaan staan en vraag mevrouw 
de griffier om de verklaring en belofte voor te 
lezen. 

De griffier: Ik verklaar dat ik, om tot gedeputeerde 
benoemd te worden, rechtstreeks noch middellijk, 
onder welke naam of welk voorwendsel ook, enige 
gift of gunst heb gegeven of beloofd. 
Ik verklaar en beloof dat ik om iets in dit ambt te 
doen of te laten, rechtstreeks noch middellijk, enig 
geschenk of enige belofte heb aangenomen of zal 
aannemen. 
Ik beloof dat ik getrouw zal zijn aan de Grondwet, 
dat ik de wetten zal nakomen en dat ik mijn 
plichten als gedeputeerde naar eer en geweten zal 
vervullen. 

De heer De Boer: Dat verklaar en beloof ik. 

De voorzitter: Mag ik u feliciteren? 

De heer De Boer (GS;VVD): Dank u wel, 
voorzitter. 

De voorzitter: Ik heet u van harte welkom in het 
team dat voor Brabant werkt. Daarmee bedoel ik 
uiteraard in de eerste plaats het college waar u nu 
gaat toetreden. Wij zullen ervoor zorgen dat de 

stoel zo gewisseld wordt. Wij nemen afscheid van 
een bijzondere collega en krijgen er een nieuwe 
collega bij. Ik wil u ook in het bredere team van 
harte welkom heten, want het dualisme dat straks 
al genoemd is, koesteren wij maar wel op zijn 
Brabants. Dat wil zeggen dat de Provinciale Staten 
volledig bij het bestuurlijk team Brabant horen Ik 
hoop dat u daarmee een buitengewoon produc-
tieve samenwerkingsrelatie zult kunnen ontwik-
kelen. 
Als blijk van onze waardering geef ik namens het 
college een bos bloemen en hoop dat u dit zult 
zien als het grote vertrouwen dat wij hebben in uw 
werk in ons midden. 

(Applaus). 

De voorzitter: Nogmaals, van harte welkom achter 
deze tafel waar het college de discussies met onze 
Staten voert. Welkom in ons midden. 
Dames en heren. Met deze beëdiging zijn wij 
gekomen aan het einde van deze bijzondere 
vergadering van onze Staten. Ik dank u voor uw 
aanwezigheid en maak u erop attent dat er direct 
aansluitend aan deze vergadering op het Staten-
veld gelegenheid is om nog even afscheid te nemen 
van Cora en om de nieuwe gedeputeerde Yves de 
Boer te feliciteren. 
Ik maak u er verder graag op attent dat de 
eerstvolgende vergadering van onze Staten zal 
plaatsvinden op donderdagavond 8 juli en vrijdag 
9 juli aanstaande. Wij beginnen de bijeenkomst 
van onze Staten op donderdag aansluitend aan de 
bijeenkomst die in het Provinciehuis is georga-
niseerd voor de nieuwe Brabantse raadsleden. De 
vergadering begint naar verwachting omstreeks 
19.45 uur. 

De voorzitter sluit te 13.00 uur de vergadering. 

 
 



Besluit 57/10  

13 

Besluit 57/10 

Provinciale Staten van Noord-Brabant, 
- gezien het voorstel van de griffier d.d. 6 september  2010, nr. 1723791, 
- gelet op artikel 2.27, vijfde lid, van het Reglement van orde Provinciale Staten 2007; 
 

besluiten: 

de notulen van het verhandelde door Provinciale Staten in hun vergadering op 25 juni 2010 
vast te stellen. 

 

 

's-Hertogenbosch, 1 oktober 2010 

Provinciale Staten voornoemd, 

 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk, voorzitter, 
 

 

 

A.J. Brul, griffier, adj. 

 


